



HONG KONG STERILE SERVICES MANAGEMENT ASSOCIATION
STERILIZATION SCIENCE ACADEMY

<http://www.hkssma.org>



12th Feb, 2025

Invitation to the 26th World Sterilization Congress in Hong Kong
第 26 届世界灭菌大会邀请函

I am thrilled to announce that the 26th World Sterilization Congress will take place from 3rd to 6th December, 2025, at AsiaWorld-Expo in Hong Kong, China. To enhance communication, bilingual presentation files using English and Chinese, with simultaneous interpretation in Putonghua will be provided throughout the congress.

我很高兴地宣布，第 26 届世界灭菌大会将于 2025 年 12 月 3 日至 6 日在中国香港亚洲国际博览馆举行。为加强沟通，大会期间将提供中英文双语演讲文件，并提供普通话同声传译。

1) WELCOME 欢迎

The World Federation for Hospital Sterilization Sciences and Hong Kong Sterile Services Management Association (HKSSMA) are delighted to welcome you to the **26th World Sterilization Congress** to be held at dynamic **Hong Kong**, China, the cosmopolitan hub with melting pot of cultures, languages, and traditions.

世界医院消毒科学联合会和香港消毒服务管理协会诚挚欢迎您参加第 26 届世界灭菌大会。此次大会将在充满活力的中国香港举行，这里是文化、语言和传统的汇聚之地。

The theme of the 2025 World Sterilization Congress is “Bring the Sterilization Science to the next level”. We have curated an exciting scientific program through engagement of sterilization leaders, scientific experts and innovators from the globe. With insightful presentations and inspiration, we aim at driving enhancement in sterilization practices and assurance of the highest standards of safety and efficacy.

2025 年大会的主题是“将灭菌科学提升到新水平”。我们精心策划了一系列激动人心的科学项目，邀请全球灭菌领域的领导者、科学专家和创新者参与。通过深刻的演讲和启发性的内容，我们旨在推动灭菌实践的改进，确保最高的安全性和有效性标准。

We are confident that this congress will be a catalyst for collaboration, creativity, and advancement in sterilization field. Let's embark on this journey of discovery together. More importantly, your contributions are vital to the advancement in protecting public health and safety.

我们相信，本次大会将成为无菌供应领域合作、创新和进步的催化剂。让我们一起踏上这段探索之旅。更重要的是，您的贡献对提升公共健康和安全至关重要。

We are honored to have you with us and look forward to seeing you in Hong Kong!

我们很荣幸能与您同行，期待在香港与您相见！



HONG KONG STERILE SERVICES MANAGEMENT ASSOCIATION
STERILIZATION SCIENCE ACADEMY

<http://www.hkssma.org>



2) Call for Abstract 征集摘要

Your research and ideas are invaluable. We encourage you to take advantage of this opportunity to showcase your work and connect with fellow professionals in sterilization field, We sincerely invite you to submit an abstract through the official website: <https://www.wfhss-congress.com/wfhss-2025-call-for-abstracts>

您的研究和想法非常宝贵。我们鼓励您利用这个机会展示您的工作并与灭菌领域的同行建立联系，我们诚挚地邀请您通过官方网站提交摘要：<https://www.wfhss-congress.com/wfhss-2025-call-for-abstracts>

3) Subscription for Congress Newsletters 订阅会议简讯

To stay connected and receive the valuable updates, simply enter your name and email address through the hyperlink below to subscribe: [https://www.wfhss-congress.com/wfhss-2025-call-for-abstracts?utm_campaign=6571546-](https://www.wfhss-congress.com/wfhss-2025-call-for-abstracts?utm_campaign=6571546-WFHSS%202025&utm_source=hs_email&utm_medium=email&hsenc=p2ANqtz--1yb8Qi_1_DT369FdLohy6hMWRwNgE2Y-JJZJFU13c_Hd5tEaDbgHHYSQIgy81HsyNsSfR)

[WFHSS%202025&utm_source=hs_email&utm_medium=email&hsenc=p2ANqtz--1yb8Qi_1_DT369FdLohy6hMWRwNgE2Y-JJZJFU13c_Hd5tEaDbgHHYSQIgy81HsyNsSfR](https://www.wfhss-congress.com/wfhss-2025-call-for-abstracts?utm_campaign=6571546-WFHSS%202025&utm_source=hs_email&utm_medium=email&hsenc=p2ANqtz--1yb8Qi_1_DT369FdLohy6hMWRwNgE2Y-JJZJFU13c_Hd5tEaDbgHHYSQIgy81HsyNsSfR)

要保持联系并接收有价值的更新，只需通过下面的超链接输入您的姓名和电子邮件地址即可订阅：https://www.wfhss-congress.com/wfhss-2025-call-for-abstracts?utm_campaign=6571546-WFHSS%202025&utm_source=hs_email&utm_medium=email&hsenc=p2ANqtz--1yb8Qi_1_DT369FdLohy6hMWRwNgE2Y-JJZJFU13c_Hd5tEaDbgHHYSQIgy81HsyNsSfR

Samuel LAW 罗达康

Chairman, Hong Kong Sterile Services Management Association

香港消毒服务管理协会会长

26TH WORLD STERILIZATION CONGRESS

BRING THE STERILIZATION SCIENCE TO THE NEXT LEVEL
將滅菌科學提升到新水平

3RD TO 6TH DECEMBER 2025

HONG KONG ASIAWORLD-EXPO
亞洲國際博覽館

The Hong Kong Sterile Services Management Association is accredited as a provider of Continuing Nursing Education (CNE) by the Nursing Council of Hong Kong for the period from 20th December 2006 to 19th December 2027